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Hva fungerte godt? Hva kan vi gjøre bedre neste gang?

Alt var bra Veldig kaldt i rommet...

de praktiske øvelsene. mer øvelser

Flink foreleser, pedagogisk lagt opp. Følte jeg lærte mye 

og god oppfriskning.

Synes det fungerte bra slik.

Bra med miks av teori og praktiske øvelser, samt gode 

illustrasjoner på lerret. Kursholder har mye erfaring fra 

feltet.

Kurslederen er åpenbart svært dyktig og erfaren. Men han snakker altfor fort og til dels litt 

utydelig. Jeg måtte anstrenge meg for å høre og få med meg hva han sa. 

Det er litt for mye stoff til den tiden som er satt av. Enten bør man utvide tiden, eller kutte ned 

på antall emner (men sistnevnte er vanskelig, siden alle emnene er viktige og bør være med på 

et førstehjelpskurs).

Jeg syns kurset var veldig bra. Gjerne det samme på nytt. Må til repitisjon.


